

# 本校羽球場地新增 7-12 場公告

1. 7-12 場位於依仁堂籃球館內，配置圖如下。

Badminton field 7-12 are located in the basketball court of Yi-Ren Hall.

2. 請先至體育室報到，離場時請至體育室領取證件。

Please check in and show your ID at the PE office.

3. 為配合本校場地運用所需，籃球館內羽球場地為不定時開放，請自行參考線上可預約時間，將不另行公告。

In order to meet the needs of the school's venue use, the badminton court in the basketball hall is open from time to time. Please refer to the online (17fit.com) reservation time by yourself, which will not be announced.

4. 進入籃球館內羽球場地請遵守本校羽球館規定，羽球場地開放時間嚴禁打籃球。

When entering the badminton field in the basketball court, please abide by the rules of the school's badminton hall. It is strictly prohibited to play basketball during the opening hours of the badminton venues.

5. 7-12 場為木地板及屋頂自然採光搭配 LED 照明，空調位於二樓，請自行評估場地適合度。

The 7-12 venues is built by wooden floors and natural lighting on the roof with LED lighting. The air conditioner is located on the second floor.

6. 服務專線 (For service, please call)

03-422-7151#57249 (1-6 場)

03-422-7151#57251(7-12 場)

